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خبری

حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهوری  رئیس  معاون 
یکی  تحقق  ارومیه  دریاچه  احیای  گفت:  محیط زیست 
از بزرگترین وعده های دولت تدبیر و امید است که به 

میعادگاهی برای دانشمندان خارجی تبدیل شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عیسی کلانتری روز گذشته در 
نشست خبری افزود: امسال آخرین سال اجرای پروژه های 
ارومیه است،  افزاری احیای دریاچه  مهندسی و سخت 
اقداماتی که از سال ١٣٩٢ آغاز شده بود که بهمن و دی ماه 

امسال به طور کامل به بهره برداری می رسند.
وی اظهار داشت: احیای دریاچه ارومیه شاید تنها پروژه 
ای در جهان باشد که یک دریاچه مرده را دوباره به مسیر 
زندگی بازگرداند که طبق برنامه تا سال ١۴٠۶ دریاچه به تراز 

اکولوژیک خود و شاید هم بیشتر خواهد رسید.
کلانتری با اشاره به تشکیل ستاد احیای دریاچه ارومیه 
از سال ١٣٩٢ گفت: در مدت ۶ ماه برنامه ریزی ها انجام 
و کارهای عملیاتی آغاز شد. البته در ابتدا مهندس مشاور 
کاربردی در این زمینه نداشتیم از این رو به ناچار دست 
به دامن دانشگاه ها شدیم که بر این اساس کنسرسیوم 
دانشگاهی کشور با محوریت دانشگاه صنعتی شریف و 
عضویت ١٣ دانشگاه برتر کشور تشکیل شد که با تلاش آن 

ها مطالعات در ۶ ماه اول کار انجام شد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان اینکه شاید 
اولین برنامه ریزی جامع کشور باشد، افزود: کارها تقریبا 
طبق زمان بندی پیش رفت البته حدود یک سال و نیم 
از زمان بندی عقب بودیم که علت آن هم عدم همکاری 
مسوولان استانی بود در حالی که مردم همکاری بسیار 
خوبی با ما داشتند، اگر مسوولان همکاری می کردند یک 

سال و نیم جلوتر بودیم.
کلانتری درباره آینده ستاد احیای دریاچه ارومیه گفت: 
سال آینده که دولت فعلی به کار خود پایان می دهد، 
پیش بینی کردیم تا مرکز آینده پژوهی دریاچه ارومیه 
تشکیل شود تا به تدریج جایگزین ستاد احیای دریاچه 
حفاظت  سازمان  با  مرکز  این  مسئولیت  شود.  ارومیه 
محیط زیست خواهد بود و پس از آن مدیریت حفظ 

دریاچه به عهده این مرکز است.
قبلی تشکر می کنیم که لایحه  از مجلس  وی گفت: 
حفاظت از تالاب ها را تصویب کرد که براساس این لایحه 
تامین حقابه تالاب ها مشخص شده و مقرر شد وزارت 
نیرو آن را تامین کند، بیش از ۷۰ تالاب بزرگ و نسبتا بزرگ 
داریم که تا یک سال گذشته هیچ گونه حقابه ای به آن 
ها تعلق نمی گرفت و وزارت نیرو خود را مقید به تامین 
آن نمی کرد و فقط با سیلاب سیراب می شدند اما بعد از 
تصویب این قانون سازمان حفاظت محیط زیست حقابه 
۳۸ تالاب را مشخص و به وزارت نیرو اعلام کرد و این 
وزارتخانه سال گذشته برای اولین بار حقابه تالاب ها را به 
رسمیت شناخت که امیدواریم تا پایان دولت حقابه تمام 

تالاب ها متوسط به بالا تامین شود.
کلانتری تاکید کرد: براساس این قانون اگر سالی با خشک 

سالی یا کمبود آب مواجه شویم سازمان ها و وزارتخانه 
های مرتبط حق ندارند حقابه تالاب را کم کنند و ان رابه 
بخش شرب یا کشاورزی اختصاص دهند. خوشبختانه با 
اقدامات صورت گرفته تالاب ها دارند سر و سامان می 

گیرند و دیگر قربانی کمبود آب نخواهند شد.
وی درباره اینکه سئوال می شود، احیای دریاچه ارومیه 
به علت بارندگی بوده است، گفت: قطعا اگر آب نباشد 
دریاچه ای احیا نخواهد شد اما این باران در سال های 
گذشته نیز بوده ولی سالانه ۴۰ سانتی متر از آب دریاچه 
با  که  رسیم  می  نتیجه  این  به  بنابراین  شد  می  کم 
اقدامات صورت گرفته آب موجود در حوضه و باران به 

دریاچه رسیده است.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست اظهار داشت: ۱۱ هزار 
میلیارد تومان در بخش های مختلف احیای دریاچه ارومیه 
هزینه شده که از این میزان کمتر از ۵۰ میلیارد تومان یعنی 
کمتر از نیم درصد به بخش برنامه ریزی و نظارت تخصیص 

داده شده است.
کلانتری با اشاره به تاثیر تحریم ها در روند احیای دریاچه 
ارومیه گفت: تحریم ها باعث شد درآمد کشور زیر و رو شود 
اما با وجود کاهش درآمدهای نفتی رئیس جمهوری نسبت 
به تامین اعتبار مورد نیاز برای احیای دریاچه تاکید داشت 
همچنین سازمان برنامه و بودجه نیز همکاری خوبی با 
ستاد داشت از این رو سبب شد که عملیات سازه ای احیا 

متوقف نشود.

ادامه ساخت سدهای نیمه کاره پس از ۱۴۰۷

معاون رئیس جمهوری ادامه داد: قرار بود سدهای جدید 
در حوضه آبخیز دریاچه ارومیه ساخته نشود و آب اضافه 
سدهای موجود به سوی دریاچه رها سازی شود از این رو 
برخی از سدها که بالای ۵۰ درصد پیشرفت داشتند مانند 
سد نازلو و باراندوزچای نیمه تمام رها شد چون اجازه 

ساخت به آن ها را ندادیم.
کلانتری افزود: اواخر امسال یک میلیارد متر مکعب آب 
جدید وارد دریاچه ارومیه می شود و از سال ۱۴۰۷ که تراز 
اکولوژیک دریاچه به حد نصاب خواهد رسید، می توان ۴۰۰ 
تا ۵۰۰ میلیون متر مکعب از حقابه دریاچه را کاهش و به 
امور دیگر اختصاص داد، ان زمان باید بررسی شود که آیا 

سدهای نیمه کاره تمام بشوند یا همچنان باقی بمانند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: در روند 
احیای دریاچه ارومیه با مردم منطقه مشکلی نداشتیم اما 
با مسئولان استانی بسیار مشکل داشتیم در دو سال اول 
با ستاد حداقل همکاری را داشتند از این رو وقت بسیاری 

صرف توجیه این مسئولان شد. مثلا در حوضه آبریز دریاچه 
چغندر قند که محصولی بسیار آب بر است کشت می کردند 
و آن را برای تبدیل شدن به قند به اصفهان حمل می کردند 
در حالی که این کار هیچ گونه توجیه اقتصادی نداشت و 
یک سیاست غلطی بود که دنبال می شد مثلا ۴۰۰ هزار 
تن چغندر قند با صرف آبی به میزان سد سیلوه مصرف 
می شد در حالی که در نهایت پنج میلیون دلار ضرر به 

همراه داشت.
کلانتری ادامه داد: بسیار تلاش کردیم تا مسئولان استانی 
را مجاب به متوقف کردن کشت چغندرقند کنیم تا بالاخره 

مسئولان با ستاد همسو شدند.

ساماندهی پسماندهای شمال

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: از روزی که 
وادر سازمان حفاظت محیط زیست شدم برای زباله های 
شمال کشور برنامه داشتیم، سال اول یک میلیارد و ۳۰۰ 
میلیون دلار از محل صندوق توسعه ملی برای ساماندهی 
پسماندها با اولویت استان های شمالی بودجه گذاشته شد 
اما مجلس وقت این پول را از سهم محیط زیست برداشت 
و به بخش های دیگر اختصاص داد در حالی که اگر این 
کار نمی شد اکنون مشکل پسماندها حل شده بود، البته 
امسال نیز اعتباری برای این کار از صندوق توسعه ملی 
در نظر گرفته شده اما تا تخصیص یابد و کار اجرایی شود 

زمان می برد.

هیچ جنگلی قابل واگذاری نیست

معاون رییس جمهوری با تاکید بر اینکه طبق قانون هیچ 
جنگلی قابل واگذاری نیست، افزود: وسعت آق قلا حدود 
۵ هزار و ۶۰۰ هکتار است که از این میزان ۴۰۰ هکتار 
آن مستثنیات است که می تواند وقف شود البته اگر 
وقف باشد اما جنگل قابل وقف نیست، البته آن پنج هزار 
هکتار هم وقف باشد جزو وقف محسوب نمی شود و 
اگر وقف نامه ای باشد خودبخود باطل می شود اگر هم 
اوقاف این کار را کرده باشد باید باطل شود.سازمان اوقاف 
هم مدعی ان نیست اما آن ۴۰۰ هکتار اگر سند داشته 

باشد می تواند مدعی شوند .
وی تاکید کرد: دماوند هم نمی تواند وقف شود چون 
آثار ملی است اگر واقف می خواهد وقف کند اول باید 
مالکیت خود را اثبات کند در حالی که آثار ملی مالک 
شخصی ندارد، در قانون اساسی جنگل جزو انفال است و 
قابل وقف نیست. سازمان جنگل ها باید محکم از حقوق 

خود دفاع کند.

گزارش اول

»رئیس سازمان حفاظت محیط زیست« تاکید کرد:

احیای دریاچه ارومیه تحقق یکی از بزرگترین وعده های دولت 
شمار بهبودیافتگان کرونا به
 333 هزار و 900 تن رسید

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: با 
فوت ۱۳۹ بیمار کرونای دیگر در ۲۴ ساعت گذشته، شمار 
جانباختگان بیماری کووید۱۹ در کشور به۲۲ هزار و ۲۹۳ نفر 
رسید و ۲۸ استان در وضعیت قرمز یا هشدار کرونا قرار دارند 
و خوشتبختانه تاکنون ٣٣٣ هزار و ٩٠٠ نفر از بیماران، بهبود 

یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
از  ناشی  فوت  موارد  و  کشور  در  کرونا  ویروس  به  قطعی 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی،هزار و ۹۹۲بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور 
شناسایی شد و ۹۰۵ نفر بستری شدند. با این حساب، مجموع 

بیماران کووید۱۹ در کشور به ۳۸۶ هزار و ۶۵۸ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۳۳ هزار 
و ۹۰۰ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص 
شده اند. همچنین ۳۷۲۲ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 
وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون 
سه میلیون و ۳۸۰ هزار و ۲۶۴ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در 

کشور انجام شده است.
وی افزود: بر اساس آخرین اطلاعات کرونا در کشور، استان های 
تهران، مازندران، گیلان، قم، اصفهان، خراسان رضوی، آذربایجان 
شرقی، کرمان، خراسان شمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین 
در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین استان های آذربایجان 
غربی، البرز، فارس، لرستان، هرمزگان، اردبیل، بوشهر، کرمانشاه، 
کهگیلویه و بویراحمد، خراسان جنوبی، مرکزی، ایلام، چهارمحال 

و بختیاری، گلستان و خوزستان در وضعیت هشدار قرار دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت با اشاره به وضعیت اپیدمی کرونا 
در خوزستان گفت: این استان در اسفند ۹۸ و فروردین ۹۹ با 
خیز ضعیف کرونا مواجه بود اما در اوایل اردیبهشت با شیب 
صعودی شدید این اپیدمی در موارد ابتلا و بستری مواجه شد 
و طولانی ترین دوره پیک کرونا را نسبت به سایر استان ها 
تجربه کرد به طوری که در اواخر خرداد موارد بستری و ابتلای 

کرونا در این استان به اوج خود رسید.
وی ادامه داد: با همکاری مردم و کادر درمان و رعایت پروتکل 
ها از تیرماه روند کاهشی کرونا را در این استان شاهد بودیم 
اما در هفته های اخیر تا حدی از شدت روند کاهشی اپیدمی 

کرونا در خوزستان کاسته شده است.
لاری گفت: هم اکنون شهرهای آغاجاری، امیدیه و بهبهان در 
استان خوزستان در وضعیت قرمز و شهرهای آبادان، رامهرمز و 

لالی در وضعیت هشدار اپیدمی کرونا قرار دارند.
از ماسک  استفاده  میزان  بهداشت گفت:  وزارت  سخنگوی 
توسط مردم در اماکن عمومی خوزستان ۵۰ درصد است که از 
متوسط کشوری به وضوح پایین تر است، میانگین استفاده از 
ماسک در ادارات و بانک ها به ترتیب ۸۵ و ۸۶ درصد است اما 

در پاساژهای خوزستان ۴۰ درصد است.
وی ادامه داد: از ابتدای شهریور امسال ۶ هزار بازدید از مراکز 
تهیه و توزیع مواد غذایی و اماکن عمومی خوزستان انجام 
شده و ۱۶۸ واحد متخلف به مراکز قضایی ارجاع و ۴۰ واحد 

متخلف پلمب شدند.
لاری گفت: امیدواریم با رعایت بیشتر پروتکل های بهداشتی 
در استان خوزستان و همه کشور و پرهیز از عادی انگاری و 
سهل انگاری شاهد خروج شهرهای کشور از وضعیت قرمز و 
هشدار و شکست زنجیره انتقال ویروس کرونا در کشور باشیم.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمدحسین گورگانی را گرامی می دارد

دماوند هم نمی تواند وقف شود چون 
خواهد  می  واقف  اگر  است  ملی  آثار 
را  خود  مالکیت  باید  اول  کند  وقف 
اثبات کند در حالی که آثار ملی مالک 
شخصی ندارد، در قانون اساسی جنگل 
جزو انفال است و قابل وقف نیست. 
سازمان جنگل ها باید محکم از حقوق 

خود دفاع کند.
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اجتماعی

نشست ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی استان البرز با حضور اعضاء ستاد و در محل 
سالن جلسات حوزه رئیس کل دادگستری استان البرز 

برگزار شد.
جعفر داراب خانی معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری البرز در حاشیه ی در این نشست و در 
گفتگو با خبرنگار این معاونت، ضمن ارائه گزارشی از 
اهم اقدامات دور اول انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و فعالیت های ستاد مرکزی، ستاد استانی و ستادهای 
در  جاری  سال  ماه  شهریور   ٢١ کرد:  اظهار  شهرستانی 
استان البرز و در شهرهای کرج، فردیس و اشتهارد، شاهد 
برگزاری دور دوم انتخابات مجلس یازدهم جهت انتخاب 

یک نفر نماینده برگزیدة مردم هستیم.
وی افزود: به دلیل شرایط ناشی از شیوع ویروس کرونا، 
کلیة تمهیدات بهداشتی برای برگزاری دور دوم انتخابات 
اندیشیده شده و تبلیغات و رأی گیری، متفاوت تر از 
کمیسیون  این خصوص  در  که  گردد  می  برگزار  سابق 
تبلیغات با هدف تدوین شیوه تبلیغات و برنامه ریزی 
و نظارت لازم بر محتوای تبلیغات کاندیداها و با حضور 
معاون سیاسی امنیتی استانداری البرز و رئیس ستاد 
انتخابات استان، رئیس دفتر نظارت و بازرسی انتخابات 
استان تشکیل شده  و مدیرکل صدا و سیمای  استان 

است.
دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی استان البرز خاطر نشان کرد: در این دوره به 
دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی، کاندیداها صرفاً در 
صدا و سیما و فضای مجازی تبلیغات خواهند داشت و 
اجازة برپایی تجمعات، دائر کردن ستادهای انتخاباتی و 

چاپ و توزیع بروشور را ندارند.
داراب خانی در ادامه به تشریح جزئیات برگزاری دور دوم 

انتخابات مجلس شورای اسلامی به شرح ذیل پرداخت:
٩٠8 صندوق اخذ رأی و همچنین دستگاه های احراز 
هویت برخط رای دهندگان، در شعب اخذ رای استان البرز 
تدارک دیده شده است. توسط این دستگاه ها، صلاحیت 
سنی رأی دهندگان )داشتن ١8 سال تمام(، زنده بودنِ 
ارائه کننده شناسنامه و جلوگیری از تکرار رای دادن هر 

شهروند، فعال است.
در این مرحله صرفاً از اشخاصی رأی اخذ می شود که  

قبلاً در این حوزه، رأی خود را به صندوق انداخته باشند 
و یا شناسنامه ی شخص مراجعه کننده، فاقد مهر مرحله 
قبل باشد که از طریق دستگاه های احراز هویت، این مهم 

قابل رصد است.
داراب خانی در بخش دیگری از سخنان خود، به اهمیت 
فضای مجازی در برگزاری انتخابات سالم و پرشور پرداخت 
و اظهار کرد: با هدف پیش بینی، پیشگیری و احتمالا 
مقابله با هرگونه جرایم احتمالی در فضای مجازی، این 
فضا به دقت توسط دستگاه های انتظامی و امنیتی و با 
همکاری مجموعه قضایی استان رصد و پایش می شود و 
لازم است فعالان فضای مجازی در تهیه، تدوین و انتشار 

مطالب، دقت نظر لازم را داشته باشند.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
البرز با تأکید بر اینکه اخلاق مداری، زمینه ساز شكل 
گیری رقابت سالم و فضای با نشاط سیاسی است، افزود: 
همه باید به اصول اخلاقی و مبانی قانونی پایبند باشیم 
و هرگونه سیاه نمایی، تخریب، نشر اکاذیب و افترا نسبت 

به اشخاص، مشمول مسؤولیت کیفری می گردد.
به جرایم  رسیدگی  ویژه  تعیین شعب  از  داراب خانی 
انتخاباتی در دادسراها و محاکم استان خبر داد و گفت: 
به کلیه دادستان ها ابلاغ شده تا در اسرع وقت نسبت به 
رسیدگی به شکایت شکّات خصوصی و گزارشات دستگاه 

ها اقدام نمایند.
به گفتة وی، مناطق استان به سه سطح حساس، نیمه 
تأمین  جهت  لازم  تدابیر  و  تقسیم  عادی  و  حساس 
سلامت انتخابات توسط کمیتة امنیتی انتخابات استان 

اتخاذ شده است.
دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی استان البرز بیان داشت: در روز انتخابات، گشت 
های تلفیقی با حضور عوامل قضایی، اجرایی، نظارتی، 
انتظامی و امنیتی در راستای پیشگیری از هرگونه جرایم 

و تخلفات پیش بینی شده است.
داراب خانی همچنین تأکید کرد: طبق مصوبه ستاد ملی 
انتخابات،  با کرونا، مقرر شد دور دوم  مدیریت مقابله 
وزارت  بهداشتی  ی  ویژه  های  دستورالعمل  با  مطابق 
بهداشت و درمان و آموزش پزشکی برگزار گردد و کلیة 
شعب  اخذ رأی در استان البرز پیش از آغاز رأی گیری، 
به دقت ضدعفونی می شوند که شهروندان گرامی می 
سیاسی  مهم  رویداد  این  در  خاطر  اطمینان  با  توانند 

شرکت نمایند.
وی افزود: برگزاری انتخابات سالم و صیانت از آراء مردم، 
از سیاست ها و راهبردهای اساسی دستگاه قضایی می 
باشد و کلیه مسئولان در تلاشند با ایجاد بسترهای لازم، 
زمینه ی حضور حداکثری مردم را در انتخابات فراهم 

آورند.
این مقام قضایی در پایان گفت: ان شاء الله شهروندان 
عزیز البرزی با حضور حداکثری خود در پای صندوق های 
رأی، همچون گذشته دشمنان نظام را ناامید خواهند کرد.
گفتنی است در حوزه انتخابیه کرج، اشتهارد و فردیس 
که دارای ۲ کرسی نمایندگی در مجلس شورای اسلامی 
است، رقابت بین دو کاندیدا، به دور دوم یازدهمین دوره 

انتخابات مجلس شورای اسلامی کشانده شده است.

»البرز« چه خبر؟

»جعفر داراب خانی« خبر داد:

تشکیل شعب ویژه رسیدگی به جرایم انتخاباتی

کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان البرز حائز رتبه دوم کشور شد
بر  نظارت  و  هماهنگی  برنامه ریزی،  کمیسیون  دبیر 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان البرز گفت: کمیسیون 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان البرز رتبه دوم اقدامات 
در ارزیابی ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز را  بین 

٣١ استان کشور کسب کرد.
یاسر نژاد فلاح با اعلام این خبر افزود: رویکرد اجرای 
برنامه های مبارزه با قاچاق کالا وارز در سال جهش 
تولید هوشمندانه، متناسب و همه جانبه  و مبتنی بر 
سه اصل آگاهی بخشی، اطلاع رسانی و آموزش می 

باشد.
وی ادامه داد: پیرو تاکیدات و رهنمود های استاندار 
بر ضرورت  مبنی  دکتر شهبازی  آقای  جناب  محترم 
و  افزاری  نرم  نگاه  دو  با  عضو،  دستگاههای  تعامل 
از  سخت افزاری در راستای تحقق جهش و حمایت 
تولید، فراهم نمودن فضای کسب وکار و امنیت روانی 
و اقتصادی در سطح استان با هدف مبارزه همه جانبه 
با پدیده قاچاق کالا و ارز و اجرای برنامه های ابلاغی 

اقدام شد.

نژاد فلاح گفت: هر ساله ارزیابی برنامه های فرهنگی و 
اجتماعی از سوی ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و 
ارز در  سالروز صدور فرمان تاریخی مقام معظم رهبری 
ارز،  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  پیرامون  العالی(  )مدظله 

صورت می پذیرد.
وی افزود: کمیسیون  برنامه ریزی ، هماهنگی و نظارت 
بر مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان البرز در اجرای برنامه 
ها با رویکرد هوشمندانه، متناسب و همه جانبه  و 
و  رسانی  اطلاع  بخشی،  آگاهی  اصل  سه  بر  مبتنی 
آموزش برابر ارزیابی های صورت گرفته از سوی ستاد 
مرکزی مبارزه با قاچاق کالا وارز منطبق بر شاخص های 
و  فرهنگی  رسانه ای،  حوزه  سه  در  شده  بینی  پیش 
مشارکت های مردمی موفق به کسب رتبه دوم  بین ٣١ 

استان کشور شده است.
این مسئول اضافه کرد: کسب این جایگاه مرهون عزم و 
تعامل تمامی دستگاه های عضو و دخیل در امر مبارزه 
را می باشدکه لازم است به سهم خود قدردان تلاش، 

تعامل و همکاری تمامی دستگاه های عضو هستیم.

عوامل خرابکاری در سایت نطنز شناسایی شدند
»بهروز کمالوندی« -سخنگوی سازمان انرژی اتمی- از شناسایی عوامل خرابکاری 
در حادثه نطنز توسط دستگاه های امنیتی خبر داد و گفت: موضوع در دست 

پیگیری است.

»رئیس سازمان غذا و دارو« اعلام کرد:
تامین ارز برای خرید واکسن کرونا

رئیس سازمان غذا و دارو گفت: سال گذشته با وجود پیش 
بینی حدود ۳.۶ میلیارد دلار برای دارو و تجهیزات پزشکی، با 
حدود ۷۰۰ میلیون دلار کمتر از آن، تامین دارو و تجهیزات 
پزشکی را انجام دادیم و امسال نیز حدود ۲.۵ میلیارد دلار 

برای دارو و تجهیزات پزشکی پیش بینی شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد رضا شانه ساز روز گذشته در 
نشست خبری روسای تشکل های اقتصادی حوزه سلامت که 
به صورت ویدیو کنفرانس از وزارت بهداشت برگزار شد در پاسخ 
به سوال خبرنگار سلامت ایرنا درباره مشکل تخصیص ارز از 
طرف بانک مرکزی افزود: نگرانی دست اندرکاران تولیدکنندگان 
و تامین کنندگان دارو و تجهیزات پزشکی بیان شده است. 
در ماه های گذشته انتظارها برای تامین ارز انجام نشد. در 
ماه های گذشته تامین ارز مورد نیاز برای دارو و تجهیزات 
پزشکی با برنامه ریزی انجام شده کمی متفاوت بود و ما هم 
پیگیری ها را انجام دادیم و در روز گذشته، مسئولان بانک 

مرکزی قول دادند که این کمبودها برطرف شود.
وی ادامه داد: حدود ۳۶۰ میلیون دلار از طرف بانک مرکزی 
کارسازی شده است که این رقم می تواند بخش مهمی از 

نگرانی ها را برطرف کند.

هیچ کشوری به تولید نهایی واکسن کرونا نرسیده

شانه ساز درباره واکسن کرونا گفت: تلاش اصلی ما برای واکسن 
کرونا، تولید داخلی است. چند شرکت دانش بنیان موازی هم با 
روش های متفاوت در حال پیشرفت هستند. برآورد اصلی تولید 
را از تولید کنندگان داخلی داریم. هیچ شرکتی در دنیا تولید 
نهایی واکسن کرونا را انجام نداده و در حال مطالعات بالینی 
هستند. قیمت هایی که گفته می شود هم متفاوت است و این 
موضوع نشان می دهد که هنوز در هیچ کشوری نمی توانیم در 

مورد تولید این واکسن اظهار نظر قطعی کنیم.

تامین واکسن آنفلوآنزا

رئیس سازمان غذا و دارو در پاسخ به سوالی درباره تامین 
واکسن آنفلوآنزا اظهار کرد: برای واردات واکسن آنفلوآنزا از 
اواخر سال گذشته و ابتدای امسال پیگیری ها انجام شده 
و با تلاشی که انجام شده و با پیگیری شرکت های مربوطه 
توانستیم به میزان مورد نیاز کشور، واردات واکسن آنفلوآنزا را 
انجام بدهیم. سال گذشته حدود ۲۵۰ هزار واکسن آنفلوآنزا 
برای گروه های ضروری مثل سالمندان، خانم های باردار و 
بیماران قلبی و تنفسی و پرسنل کادر بهداشت و درمان پیش 
بینی شده بود که این عدد امسال به ۲.۵ میلیون واکسن 

رسیده است.
وی افزود: برای کسانی که تزریق واکسن ممکن است ضروری 
نباشد هم از یک میلیون و ۷۰۰ هزار در سال گذشته امسال به 
۱۰ میلیون واکسن رسیدیم. در این زمینه نباید مشکل خاصی 
وجود داشته باشد. البته امسال به دلیل استفاده از ماسک و 
شست وشوی مداوم دست ها و عدم برگزاری مراسم عروسی و 
عزاداری، احتمال ابتلا به آنفلوآنزا بسیار کمتر از سال گذشته 

خواهد بود.
شانه ساز ادامه داد: برای تامین بقیه واکسن آنفلوآنزا نیازمند 
تامین ارز هستیم و بانک مرکزی قول داده این ارز تامین شود 
و تا قبل از پایان شهریور این واکسن را در کشور خواهیم 
داشت. زمان مصرف آن در مهر و آبان است. ۲.۵ میلیون در 
مراکز بهداشتی و درمانی و بقیه در داروخانه ها توزیع می شود.

تامین ارز برای خرید واکسن کرونا

شانه ساز درباره تامین ارز برای خرید واکسن کرونا بیان کرد: 
برای خرید واکسن کرونا مذاکراتی با چند کشور و کمپانی 
انجام دادیم. البته برای اظهار نظر درباره کیفیت و کمیت 
واکسن های کرونا هنوز ابهامات فراوانی وجود دارد. اگر منبع 
مطمئنی وجود داشته باشد برنامه ریزی برای تامین ارز انجام 
از  عدد  این  رئیس جمهوری  دستور  اساس  بر  و  می شود 

محل های دیگر تامین می شود.

سلامت
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شهری 17 شهريور 1357 كه در آن سال مصادف با جمعه بود روزي است كه واحدهاي فرمانداري 
نظامي تهران در ميدان ژاله به سوي مخالفان نظام حكومتي وقت كه تظاهرات وسيعي را به 

راه انداخته بودند آتش گشودند كه ضمن آن دهها تن كشته و يا مجروح شدند.

در چنین روزی!

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

زاگرس در محاصره  حریق
بیش از ۱۱۰۰ فقره آتش سوزی از ابتدای سال جاری تاکنون 
به ویژه در رویشگاه های زاگرس رخ داده و همچنان ادامه 
دارد. دبیر اجرایی نهضت سبز زاگرس ضمن بیان اینکه 
احتمال دارد آتش سوزی های رویشگاه های زاگرس با آغاز 
بارندگی ها به پایان برسد، گفت: درصورتی که نهادها و 
مسئولان کشور برنامه مدون و مشخصی برای پیشگیری 
سامان دهی  آینده،  سال  جنگلی  آتش سوزی های  از 
تجهیزات و آمادگی نیروهای اطفای حریق نداشته باشند و 
هماهنگی های بین سازمانی و مدیریت واحدی برای اطفای 
حریق را ایجاد نکنند، احتمال دارد سال آینده آتش سوزی 

جنگل های کشور وضعیت بدتری پیدا کند.
بر  تاکید  با  سجادیان  امید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
نقش نهادها و مسئولان کشور در پیشگیری و مقابله با 
آتش سوزی های احتمالی سال آینده اظهار کرد: نهادها، 
طرح ریزی  هم اکنون  باید  کشور  مسئولان  و  سازمان ها 
برنامه های پیشگیری و مقابله با آتش سوزی های احتمالی 
سال  آینده را آغاز و مناطقی که نیاز به اجرای اقدامات 
پیشگیرانه از جمله ایجاد آتش بر و دیدبانی دارند را شناسایی 
کنند همچنین لازم است برنامه ای را برای آموزش دادن و 

تجهیز کردن جوامع محلی مد نظر قرار دهند.
وی با اشاره به اینکه اطفای حریق یک علم تخصصی است 
که نیاز به آموزش دارد، اظهار کرد:  درپی آتش سوزی های 
سال جاری هیچ برنامه مدونی جز برنامه اطفای حریق از 
سوی سازمان های ذی ربط ارائه نشد همچنین اطفای حریق 
به کمک نیروهای منابع طبیعی صورت  گرفت که بیشتر 
آنان در این زمینه آموزش های تخصصی ندیده بودند و 
تنها براساس تجربه اقدام به اطفای حریق می کردند این در 
حالی است که لازم است نیروهای اطفای حریق  دوره های 

آموزش  تخصصی در این زمینه را گذرانده باشند.
این فعال محیط زیست ادامه داد: نکته دیگری که باید مورد 
توجه مسئولان و نهادها قرار گیرد ایجاد هماهنگی های 
آتش سوزی  وقوع  زمان  در  تا  است  سازمانی  بین  لازم 
بالگردها و امداد هوایی در اسرع وقت به محل اعزام شوند 
همچنین لازم است نهادهای مختلف نیروهایی داشته 
باشند که بتوانند در اطفای حریق کمک کنند از جمله این 
نهادها وزارت جهاد کشاورزی است چراکه بخش زیادی از 
آتش سوزی های جنگلی ما به دلیل آتش زدن محصولات 

کشاورزی است.
سجادیان همچنین با تاکید بر اینکه پیشگیری از وقوع 
آتش سوزی بهتر از اطفای حریق است، تاکیدکرد: همیشه 
هزینه مراحل پیشگیری کمتر از هزینه مراحل اطفای حریق 
است و می توان با هزینه های کمتری جوامع محلی را مجهز 
کرد و آموزش داد در حالی که در مرحله اطفای حریق هم 
جنگل ها در حال سوختن هستند و هم نیروهای انسانی 
آسیب زیادی می بینند. در نتیجه هزینه های سنگین مالی 

و جانی را در پی دارد.
دبیر اجرایی تشکل نهضت سبز زاگرس با اشاره به اینکه طی 
سال جاری آتش سوزی های متعددی در مناطق مختلف 
زاگرس از جمله استان های کهگیلویه و بویر احمد، فارس، 
شاهد  روزها  برخی  کرد:  اظهار  داد،  رخ  فارس  و  بوشهر 
آتش سوزی های همزمان در چهار نقطه مختلف بودیم. 

بودن مسیرهای  آتش سوزی های متعدد و صعب العبور 
کوهستانی باعث می شد نیروهای انسانی تا رسیدن به 
نقطه مورد نظر برای اطفای حریق در مسیر خسته شوند 
چراکه علاوه بر صعب العبور بودن این مسیرها، نیروهای 
اطفای حریق تجهیزاتی از جمله دمنده و کوله آب پاش 

به همراه داشتند.
وی ادامه داد: گرچه اعزام بالگردهای آبپاش در اطفای حریق 
برخی مناطق موثر بوده اما حقیقت این است که بالگردهای 
آبپاش در مناطقی که فاقد منابع آبی هستند کاربرد زیادی 
ندارد بنابراین بیش از بالگردهای آبپاش به هلی برد نیرو 
برای اطفای حریق در مناطق صعب العبور نیاز است. درپی 
آتش سوزی های سال جاری نیز در چندین منطقه اقدام به 
اعزام هلی برد نیروی اطفای حریق شد اما در سایر مناطق 
این اقدام صورت نگرفت یا در بسیاری از موارد این اقدام با 
تاخیر انجام گرفت و متاسفانه ساعات طلایی اولیه اطفای 

حریق را از دست دادیم.
سجادیان ضمن بیان اینکه تغییرات اقلیمی و گرمایش 
موثر  آتش سوزی  وقوع  احتمال  افزایش  در  زمین 
آتش سوزی های  از  زیادی  بخش  کرد:  است، خاطرنشان 
رویشگاه های کشور از جمله زاگرس عمدی است و توسط 
موارد  این  کنار  از  نباید  بنابراین  می گیرد  صورت  افراد 
به راحتی عبور کرد بلکه ضرورت دارد آتش سوزی های عمدی 

مورد بررسی دقیق قرار گیرند.
این فعال محیط زیست با اشاره به اینکه در سال جاری 
جنگل های زیادی را در کشور از دست دادیم، تصریح کرد: 
احیای جنگل های از بین رفته به سادگی امکان پذیر نیست 
چرا که نمی توانیم درخت بلوط ۵۰۰ ساله ای را که سالی 
شش سانتی متر رشد می کند را به راحتی احیا کنیم بنابراین 
جبران هر درختی که در زاگرس از بین می رود بسیار دشوار 
و تقریبا امکان ناپذیر است همچنین اگر نهال درخت بلوط 
در این مناطق کاشته شود باید آن را از بلاهای طبیعی، 
آتش سوزی های پیش رو، زمین خواری و... حفظ کنیم تا 
بتوانیم درختی که دیر رشد است و سالی شش سانتی متر 

رشد می کند را احیا کنیم.

محیط زیستگزارش

شهر

احداث سومین کارخانه بازیافت 
نخاله های ساختمانی

در راستای حفاظت از کارگران؛
یک فوریت طرح اصلاح رویه های فعالیت خدمات شهری تصویب شد

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران از افتتاح 
زنی سومین  مرکز مانیتورینگ مدیریت پسماند و کلنگ 

کارخانه بازیافت نخاله های ساختمانی خبر داد.
اشاره  با  علیپور  صدرالدین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
به منظور  گفت:  مانیتورینگ  مرکز  راه اندازی  ضرورت  به 
مدیریت هر چه بهتر پسماند در تهران، انجام برنامه های 
هوشمندسازی در زمینه مدیریت پسماند و در نهایت اجرای 
موفق طرح کاپ، از حدود ۸ ماه گذشته موضوع راه اندازی 
مرکز مانیتورینگ مدیریت پسماند را در دستور کار قرار دادیم.

حوزه های  در  پسماند  سازمان  که  آنجا  از  داد:  ادامه  وی 
مختلف چون جمع آوری زباله، انتقال آنها به ایستگاه های 
میانی، دفع و دفن زباله به ویژه زباله های بیمارستانی و 
زباله  کارخانه  فعالیت  مجزا،  سایت های  در  ساختمانی 
سوز و نحوه رفت و روب شهر مسئولیت اصلی را برعهده 
دارد، تصمیم گرفتیم تا با راه اندازی مرکز مانیتورینگ در 
ساختمان اصلی سازمان مدیریت پسماند به طور شبانه روزی 
تمام موضوعات از جمله تعداد کارگران مستقر در نواحی، 
فعالیت  چگونگی  سازمان،  خودروهای  فعالیت  نحوه 
ایستگاه های میانی، سایت های دفع و دفن زباله، وضعیت 
کوره های مجتمع زباله سوز و نحوه توزین پسماندها در مراکز 

را به طور آنلاین رصد کنیم.
وی سومین پروژه پسماندی شهرداری تهران را اجرای مراسم 
کلنگ زنی سومین کارخانه بازیافت نخاله های ساختمانی 

پسماند  نوع  این  دفن  که  آنجا  از  کرد:  تصریح  و  عنوان 
آسیب های فراوانی به طبیعت می زند، تلاش می کنیم تا 
با راه اندازی کارخانه بازیافت نخاله های ساختمانی تا پایان 
سال، نه تنها از میزان نخاله های دفن شده بکاهیم، بلکه 
بتوانیم به آمار تولید روزانه ۱۱ هزار تن شن و ماسه از این 
به زودی کلنگ زنی سومین  پیدا کنیم و  نخاله ها دست 

کارخانه بازیافت نخاله های ساختمانی به زمین می خورد.

در  حاکم  فرآیندهای  و  رویه ها  اصلاح  طرح  فوریت  یک 
نحوه انجام فعالیت های خدمات شهری و نحوه حمایت از 

خانواده های متوفیان در شورای شهر به تصویب رسید.
به گزارش »دنیای هوادار«، صبح دیروز یک فوریت طرح اصلاح 
رویه ها و فرآیندهای حاکم در نحوه انجام فعالیت های خدمات 
شهری و نحوه حمایت از خانواده های متوفیان روی میز بررسی 
شورای شهر قرار گرفت و احمد مسجد جامعی به عنوان پیشنهاد 
دهنده این لایحه در دفاع از این لایحه گفت: متاسفانه در 
ماه های اخیر شاهد بروز سوانحی که منجر به مجروح یا کشته 

شدن کارگران خدمات شهری شده هستیم.
وی با بیان این که حوادث اخیر سبب از بین رفتن جان کارگران، 
کارکنان و پیمان کاری شده است، براساس این طرح شهرداری 

تهران ظرف سه ماه موظف است که لایحه ای ارائه کند که با یک 
کار کارشناسی بر نحوه وقوع سوانح، موجب اصلاح رویه ها  شود.
وی با بیان اینکه ما برای همه اصناف »خانه« ساختیم اما برای 
پاکبانان، رانندگان تاکسی و شرکت واحد اتوبوسرانی خانه ای 
نداریم گفت: چرا ما خانه پاکبان به مانند خانه نویسندگان 
نداریم که لازم است در این طرح علاوه بر اصلاح رویه های 
حاکم بر نحوه انجام فعالیت های خدمات شهری، در مورد ارائه 

خدمات فرهنگی نیز چاره اندیشی شود.
اعضای شورای اسلامی شهر تهران بدون اعلام نظر موافق یا 
مخالف، یک فوریت طرح اصلاح رویه ها و فرآیندهای حاکم 
در نحوه انجام فعالیت های خدمات شهری و نحوه حمایت از 

خانواده های متوفیان  را به تصویب رساندند.

آگهی تغییرات شرکت پیشگامان پالایش نیروانا شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٣5٩٢6 و شناسه ملی 
١٠١٠٣5٢5٣48 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/٠5/٢4 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : به 
موضوع فعالیت شرکت تولید و بسته بندی انواع محصولات آرایشی و بهداشتی و مواد ضدعفونی کننده و تولید 
ماسک و پدهای الکلی و ضدعفونی کننده و تولید الکل اتانول و الکل مطلق و بسته بندی و توزیع وخرید و فروش 
الکل و پخش و صادرات انواع محصولات بهداشتی و الکل به موضوع شرکت الحاق و ماده مربوطه اصلاح گردیدو 

ثبت موضوع فوق به منزله اخذ و صدور مجوز نمی باشد. )٩7١48٣(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود یگانه تحریر البرز درتاریخ ١٣٩٩/٠6/٠٣ به شماره ثبت ٣86٣8 به شناسه ملی 
١4٠٠٩٣85756 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. 
موضوع فعالیت :ارائه خدمات پیشخوان دولت الکترونیک از قبیل ایجاد و بهره برداری و انجام کلیه خدمات مرتبط 
و قابل ارائه در دفاتر پیشخوان دولت و بخش عمومی غیر دولتی درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 
ذیربط مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر 
کرج، محله قلمستان ، خیابان ش علی اصغرطالبی متین )قلمستان( ، بن بست شهیدحسین اسفندیاری ]اسلامی[، 
پلاک ١٢٣ ، پلاک اب 55١١/4٩4 ، طبقه اول کدپستی ٣١57٩١٩١٣٣ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 
5٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای حامد الهی به شماره ملی 5٠٩٠١١٣4١6 دارنده 4٠/٠٠٠/٠٠٠ 
ریال سهم الشرکه خانم زینب الهی به شماره ملی 5٠٩٠٢١6٢٢٣ دارنده ١٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره 
آقای حامد الهی به شماره ملی 5٠٩٠١١٣4١6 و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود و به سمت رئیس هیئت 
مدیره به مدت نامحدود خانم زینب الهی به شماره ملی 5٠٩٠٢١6٢٢٣ و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود 
و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود آقای حسام فرامرزی به شماره ملی 5٠٩8676٩١6 و به سمت 
مدیرعامل به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، 
بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء حامد الهی همراه با مهر شرکت 
معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل: طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت 

نمی باشد. )٩7١484(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تاسیس شرکت -  ثبت شرکت
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حمایت از جامعه کارگری در دوران کرونا ادامه می یابداقتصادی
»غلامرضا پناه« -معاون توسعه مدیریت و منابع وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی- گفت: حمایت از جامعه کارگری در 
دوران کرونا ادامه می یابد و هرآنچه که در بخش های سلامت، درمان و خدمات رفاهی برای آن ها لازم است در دستور 

کار دولت قرار دارد.

بهره برداری از ۲0 پروژه بزرگ 
برقی در راه است

۲۰ پروژه بزرگ توزیع و انتقال برق دوشنبه هفته جاری )هفته 
نوزدهم پویش هر هفته الف- ب- ایران(، با حضور وزیر نیرو در 
استان های یزد و کرمان و با صرف حدود ۷۰۰ میلیارد تومان 

اعتبار به بهره برداری می رسد.
به گزارش روز گذشته پایگاه خبری شرکت مادر تخصصی 
تولید، انتقال و توزیع نیروی برق ایران) توانیر(، نوزدهمین 
هفته از پویش هر هفته الف- ب- ایران با افتتاح ۶ پروژه 
انتقال و فوق توزیع برق منطقه ای کرمان در جمع با اعتبار 
چهار هزار ۷۵ میلیارد ریال و ۱۴ پروژه انتقال و فوق توزیع 
و مولدهای تجدیدپذیر برق منطقه ای یزد با صرف دو هزار و  
۸۳۰ میلیارد ریال اعتبار، فردا با حضور وزیر نیرو به بهره برداری 

می رسد.
پروژه های کرمان شامل پست ۴۰۰/۱۳۲ کیلوولت جیرفت، فاز 
نخست پست ۴۰۰/۲۳۰ کیلوولت نیروگاه شوباد کهنوج ، خط 
انتقال ۴۰۰ کیلوولت کهنوج به جیرفت به طول ۸۹ کیلومتر 
مدار، خط ۱۳۲ کیلوولت اسماعیلی به فاریاب به طول ۵۷ 
کیلومتر مدار، یک دستگاه فیدر ۴۰۰ کیلوولت خط در نیروگاه 

کرمان است.
کیلوولت   ۱۳۲ پست  ظرفیت  افزایش  طرح  همچنین 
محمدآباد- بم که با بهره برداری از آن ضمن تأمین ظرفیت 
انتقال و بهبود پایداری، قابلیت اطمینان شبکه به ویژه در 
جنوب استان افزایش یافته و کاهش تلفات انرژی و پایداری 

ولتاژ برق را به همراه دارد.
۱۴ پروژه برق منطقه ای یزد شامل پست ۲۳۰ به ۶۳ کیلوولت 
خضرآباد در شهرستان اشکذر و پست ۶۳ به ۲۰ کیلوولت سرو 
در شهرستان اردکان با مجموع سرمایه گذاری ۵۲.۱ میلیارد 
تومان است که از محل منابع داخلی، بودجه عمومی و بخش 

خصوصی احداث شده اند.
توسعه دو بی خط ۶۳ در پست امام زاده و تکمیل دو بی 
ورودی موجود با سرمایه گذاری ۶.۳۷ میلیارد تومان و خط ۶۳ 
کیلوولت سرو- امامزاده، خط ۶۳ دومداره تغذیه پست سریزد 
و پست ۶۳ به ۲۰ سیار مربوطه و خطوط ۶۳ کیلوولت اتصال 
به پست مهرگان با اعتبار ۲۴.۵ میلیارد تومان و با هدف 
تغذیه ایستگاه امامزاده، کاهش تلفات شبکه، تغذیه پست 
۶۳ به ۲۰ کیلوولت سریزد، تغذیه ایستگاه یزد مهر، تامین 
برق متقاضیان جدید و افزایش پایداری شبکه برق شهرستان 

مهریز اجرایی می شود.
نیروگاه  و  نیروگاه خورشیدی ۱۰ مگاواتی دیوان )چاهک( 
خورشیدی ۵ مگاواتی شمس )نیر(  که با هدف کاهش تلفات 
شبکه، جبران افت ولتاژ در نقطه انتهای شبکه، با مجموع 
تولید سالانه ۳۱.۲ میلیون کیلووات انرژی پاک، صرفه جویی 
سالانه ۸.۷۷ میلیون متر مکعب سوخت فسیلی، کاهش 
انتشار گاز های آلاینده به میزان ۲۱.۵ هزار تن در سال و صرفه 
جویی در مصرف آب به میزان ۶.۹۸ میلیون لیتر در سال به 

بهره برداری می رسد.
افتتاح فیبر نوری یزد یک - مهرگان به طول ۳۰ کیلومتر 
روی خط ۴۰۰ یزد یک- نخلستان با اعتبار ۱.۱ میلیارد تومان، 
توسعه دو بی خط ۶۳ در پست ۴۰۰ سرو برای اتصال به پست 
امامزاده با اعتبار ۶.۱ میلیارد تومان، نیروگاه مقیاس کوچک 
طراح بهینه کیان با ظرفیت ۸ مگاوات و نیروگاه مقیاس 
کوچک تدبیر نیرو با تولید ۶ مگاوات نیز از دیگر پروژه های 

قابل افتتاح در این سفر است.

۱۴هزار واحد مسکن مهر پردیس 
به مالکان تحویل شد

مدیر عامل شرکت عمران شهر جدید پردیس گفت: مالکان ۱۴ 
هزار واحد مسکن مهر پردیس در فازهای جدید کلید واحدهای 

خود را امروز تحویل گرفتند.
مدیر عامل شرکت عمران شهر جدید پردیس روز گذشته در 
مراسم تحویل واحدهای مسکن مهر به مالکان گفت: ۱۰ هزار 

واحد مسکونی دیگر تا پایان آبان واگذاری می شود.
مهدی هدایت گفت: با توجه به برنامه ریزی های انجام شده با 
استفاده از منابع شرکت عمران شهر جدید پردیس ۱۴ هزار واحد 

را در بخش مسکن مهر آماده تحویل کردیم.
وی ادامه داد: این واحدها در فازهای  ۸ و ۱۱و ۹ قدیم و فاز ۵ 

به مالکان تحویل می شود.
مدیر عامل شرکت عمران شهر جدید پردیس گفت: این شرکت 
برای ساخت ۸۲ هزار وارد تعهد داشت که واحدهای تحویلی در 

روزهای آینده به ۶۰ هزار واحد می رسد.

»معاون امور بندری و اقتصادی سازمان 
بنادر« خبر داد:

تخفیف ۸0 درصدی به »شناورهای 
رو-رو« در بنادر شمالی ایران

معاون امور بندری و اقتصادی سازمان بنادر و دریانوردی از ارایه 
تخفیف ۸۰ درصدی در حقوق، عوارض و هزینه های »شناورهای 

رو-رو« در بنادر شمالی کشور به مدت یکسال خبر داد.
منتصر  »فرهاد  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
کوهساری« روز گذشته با اشاره به ظرفیت های ایجاد شده در 
بنادر کشور مبنی بر پهلوگیری شناورهای رو-رو، اظهار داشت: 
سازمان بنادر و دریانوردی در راستای انتقال ترافیک کامیون ها 
از جاده های کشور و مرزهای زمینی به سمت دریا و همچنین 
حمل مستقیم کامیون ها اعم از پر و خالی از طریق بنادر شمالی 
کشور به کشورهای حاشیه دریای خزر، مبادرت به ارائه تخفیف 
۸۰ درصدی به شناورهای رو- رو )حمل و  نقل ترکیبی ریل به 

شناور(  کرده است.
وی گفت: این تخفیف در حقوق، عوارض و هزینه های مترتب 
بر شناورهای رو-رو در بنادر شمالی کشور به مدت یکسال 

اجرایی خواهد شد.
دریانوردی  و  بنادر  سازمان  اقتصادی  و  بندری  امور  معاون 
شرکت های  تخفیف،  این  ارائه  با  می رود  انتظار  ادامه داد: 
کشتیرانی فعال در دریای خزر با ایجاد خطوط منظم و شرکت 
های حمل و نقل با انتقال کامیون ها از طریق شناورهای رو-

رو به کشورهای حاشیه دریای خزر، اهداف مصوبه مذکور را 
محقق کنند.

بندر امیرآباد، در حال تکمیل مرحله  پایانی اسکله  رو ـ رو 
ریلی )Train Ferry( خود است که اولین اسکله رو ـ رو ریلی 
در ایران به شمار می رود. سازمان بنادر و دریانوردی، احداث 
اسکله را با اهدافی چون نیاز اقتصاد جهانی به شکل گیری 
کالاهای  ترانزیت  سهم  افزایش  چندوجهی،  حمل ونقل 
تجاری، فله و مواد نفتی کشورهای آسیای میانه از طریق 
ایران به آب های آزاد و همچنین نیاز استفاده از حمل ونقل 
ریلی به منظور افزایش ظرفیت ترانزیتی ریلی و لزوم افزایش 
ترانزیت کالا توسط واگن، در دهه ی اخیر در اولویت خود 

قرار داده است.
با افزایش سهم حمل ونقل ریلی در جهان و تمایل کشورها 
اجرای  به سمت  بین المللی  بنادر  ترکیبی،  به حمل ونقل 
زیرساخت های ریلی در اسکله ها و استفاده از کشتی های رو 
ـ رو مخصوص حمل قطار )Train Ferry( رفتند. به طور کلی 
کشتی های حمل قطار، برای تخلیه و بارگیری به نوعی از پل 
به نام Link-Span که پلی متحرک است، متصل می شوند. 
این نوع پل دارای قابلیت هماهنگ شدن با جزر و مد است.

امروزه بازاریابی با موبایل به عنوان یکی از تکنیک های 
بازاریابی که به دوره بلوغ خود رسیده شناخته می شود و 
از هر زمان دیگری مصرف کننده های بیشتری دارد که 
با استفاده از گوشی های هوشمند خود اقدام به خرید و 
پرداخت می کنند. اگر شما در این حوزه فعالیت دارید، 
پس این روندی از بازاریابی است که حتما باید به آن 

توجه ویژه ای داشته باشید.
در سال ۲۰۱۴ فروش های انجام پذیرفته توسط دستگاه 
های موبایل، خصوصا گوشی های هوشمند با رشدی 
معادل ۸۷% روبرو بوده است و بر اساس گزارشی که 
در این رابطه منتشر شده است ۲۸% خرید های آنلاین 
انجام پذیرفته با استفاده از دستگاه های موبایل بوده 
است. همچنین در حالی که تعداد خرید های انجام 
شده از طریق دستگاه های تبلت رشد کمتری را شاهد 
بوده اند، اما آن ها هم دارای رشدی معادل ۵۲% بوده 
اند. به عبارتی می توان گفت بازاریابی از طریق موجی از 

بازاریابی متعلق به آینده است.
با این وجود همچنان که شاهد هستیم تعداد زیادی 
از برند ها همچنان تا توسعه استراتژی های مرتبط با 
بازاریابی از طریق موبایل راه زیادی در پیش دارند. برای 
برخی از آن ها بازاریابی بر روی دستگاه های موبایل 
همچنان روشی ناشناخته و مبهم بوده و جای دادن آن 
در بین دیگر استراتژی ها مانند بازاریابی سنتی سخت و 
دشوار می باشد. در حالیکه این نوع از بازاریابی همچنان 
در حال رشد و تکامل است می توان گفت که هر نوع 
فعالیت بازاریابی و تبلیغاتی که از طریق استفاده از 
دستگاه موبایل شامل تلفن های هوشمند و انواع تبلت 

انجام می پذیرد، در این حوزه و دسته قرار می گیرد.
این نوع از بازاریابی برای موفقیت نیاز به عجیب و غریب 
بودن ندارد، بلکه این ها فاکتورهایی هستند که در زمان 
تدوین استراتژی های مربوط به آن باید مد نظر قرار 

دهیم:

محتوای کوتاه و مختصر تولید کنید

اخیرا گوگل به طور روشن و صریح مطلوبیت استفاده 

از محتوای طولانی، مغز دار و با کیفیت بالا را اعلام 
کرده، اما تمامی اینها اهدافی هستند که دستیابی به 
آن ها در بازاریابی آنلاین و اینترنتی مناسب می باشد، 
برای محتوای موبایل اختصار در محتوا  در حالیکه 
همواره یکی از موارد مهم و حیاتی می باشد. البته 
شما همچنان باید محتوایی با کیفیت را برای این نوع 
مخاطبین هم تهیه کنید، اما باید سعی کنید زودتر از 
محتوایی که در دستگاه های غیر موبایل مورد استفاده 
نکته اصلی مورد نظر خود  به  زودتر  قرار می گیرد، 
بپردازید. باید توجه داشته باشید که اغلب مخاطبین 
شما در این دستگاه ها در حال مطالعه محتوای شما 
از طریق صفحه ای کوچک هستند و ممکن است دور 
از دفتر یا منزل خود باشند، در نتیجه از فضا و زمان 
کافی برای مطالعه محتوای طولانی برخوردار نیستند 
که خود موضوعی چالش برانگیز برای بازاریابان این 
حوزه می باشد. پس همراه باید محتوایی تهیه ببینید 
که در ضمن جذابیت بودن از ویژگی خلاصه و مختصر 

بودن هم استفاده کند.

تمرکز بر قدرت جست و جوی محلی 

جست و جوهای محلی اغلب از طریق دستگاه های 
موبایل انجام می پذیرند. به منظور سود بردن از فرصت 
افزایش استفاده و انجام جستجو از طریق دستگاه های 
موبایل ارسال اطلاعات نسخه موبایل وبسایت شما به 
Google My Business از اهمیت زیادی برخوردار می 

باشد.
علاوه بر این حتما توجه کنید که آدرس فیزیکی 
محل کسب و کار شما به اضافه اطلاعات تماس و 
ساعات کاری شما همگی بطور واضح در بخشی از 
سایت مختص این موضوع به راحتی قابل دسترس 
باشد. بازدید کننده گان وبسایت شما پس از ورود به 
سایت نباید شماره تماس یا آدرس شما را جستجو 

کنند.

بهره برداری از وبسایت های موقعیت محور 

به  تمایل  مردم  از  افزونی  روز  تعداد  که  آنجایی  از 
دسترسی به سایت های اجتماعی از طریق دستگاه 
های موبایل دارند، استفاده کردن از فرصت ارتباط با 
مشتریان هدف از طریق خدمات مکان-محور از قبیل 
سایت  Foursquare اهمیت بسیار زیادی دارد. چنین 
کارهای خرده  و  برای کسب  مکان-محوری  خدمات 
زیادی  بسیار  اهمیت  از  و...  ها  رستوران  و  فروشی 

برخوردار می باشد.

بازاریابی و فروش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

اصول بنیادین بازاریابی موبایلی

انرژی راه و مسکن

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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آگهی

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۹۸ مورخ ١٣٩٩/٠5/٠6 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج | تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای علی ناصر ترابی بشناسنامه شماره ۴۴۸۰ صادره از کرج فرزند قربانعلی در ۱۶۳ متر مربع مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ٣776/٠5 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۳۹۵ فرعی از ۱۶۹ اصلی واقع 
در البرز موروثی مرحوم قربانعلی ناصر ترابي احدى از ورثه مرحوم غلامحسن ناصر ترابی که خود مالک اولیه میباشد 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرا 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. ٩٩/٣٢7ف  تاریخ انتشار نوبت اول: ١٣٩٩/٠6/٠١ - نوبت دوم: ١7/١٣٩٩/٠6  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد 

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۷۱۴ مورخ ١٣٩٩/٠5/١5 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی 
آقای حسن آزاد مهر بشناسنامه شماره ۳۵۹۶ صادره از کرج فرزند حسین علی در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی در آن به مساحت ٣7٠/٢٠ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۳۸۲ فرعی از ۱۴۳ اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقایان مرتضی و مصطفی و مهدی جملگی گرجی و با مالکیت مالک اولیه آقایان صفت اله نیک فلاح و ابوالقاسم 
توانگر رنجبر تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خودرا به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. ٩٩/٣6٢ف تاریخ انتشار نوبت اول: ١٣٩٩/٠6/٠١ - نوبت دوم: ١7/١٣٩٩/٠6  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف الهه عزیزی

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۱۹ مورخ ١٣٩٩/٠4/٢8 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای احمدرضا احمدی بشناسنامه شماره ۴۱۶۰۴۹۷۸۰۲ صادره از الیگودرز فرزند صفرعلی در سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت ٩4/58 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۴۴۱ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقای قربان علیزاده و با مالكيت مالک اولیه آقای نوراله خاکباز تایید مینماید. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرا به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد 

شد. ٩٩/٣٩٠ف تاریخ انتشار نوبت اول ١٣٩٩/٠6/٠١ - نوبت دوم: ١7/١٣٩٩/٠6  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی موضوع ماده3  قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۹۴ مورخ ١٣٩٩/٠5/٠6 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی خانم 
گلزار ناصر ترابی بشناسنامه شماره ۱۴ صادره از کرج فرزند غلامحسن در ۴۱۹ متر مربع مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی در آن به مساحت ٣776/٠5 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۳۹۵ فرعی از ۱۶۹ اصلی واقع در البرز موروثی 
مرحوم غلامحسن ناصر ترابی که خود مالک اولیه میباشد تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ٩٩/٣٢6ف تاریخ انتشار نوبت اول: ١٣٩٩/٠6/٠١ - نوبت دوم: ١7/١٣٩٩/٠6  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج -  از طرف حسین رضا نوری شاد

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۱۸ مورخ ١٣٩٩/٠4/٢8هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی 
آقای علی رضا احمدی بشناسنامه شماره ۴۱۶۰۳۳۴۰۴۰ صادره از الیگودرز فرزند صفرعلی در سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یکباب خانه به مساحت ٩4/58 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۴۴۱ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز و با 
خریداری از آقای قربان علیزاده و با مالكيت مالک اولیه آقای نوراله خاکباز تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ٩٩/٣8٩ف 

تاریخ انتشار نوبت اول ١٣٩٩/٠6/٠١ - نوبت دوم: ١7/١٣٩٩/٠6  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

مقرر است ۳۶ سهم از ۱۰۰ سهم سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت ١8٠/١7 متر مربع قطعه ۱ 
تفکیکی به شماره ۴۳۵۶۲ فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز و مجزا شده از شماره ۱۷۰۶۴ اصلی واقع در مهرشهر خیابان ۱۰۲ بن بست 
رز انتهای کوچه پلاک 65٩/٢طبقه همکف به انضمام یک باب انباری به مساحت ٣7/4٩ متر مربع در زیر زمین به مالکیت 
محمد ابراهیم شیر محمدی با جز سهم ۶ از کل سهم ۶ بعنوان مالک شش دانگ عرصه و اعیان موضوع سند مالکیت اصلی 
بشماره چاپی ۶۸۱۷۵۶ سری الف سال ۱۳۹۸ با شماره الکترونیکی ۱۳۹۸۸۲۰۳۳۱۰۱۱۰۳۰۷۷۰ از طریق مزایده به فروش برسد. 
محل وقوع ملک : مهرشهر خیابان ۱۰۲ بن بست رز انتهای کوچه پلاک 65٩/٢طبقه همکف به حدود: شمالا: پنجره و دیوار 
به محوطه حیاط مشاعی شرقا: پنجره و دیوار به محوطه حیاط مشاعی جنوبا: در دو قسمت اول پنجره و دیوار است به حیاط 
خلوت مشاعی دوم در چهار قسمت که قسمت اول غربی است و قسمت سوم شرقی است درب و دیوار مشترک است به راه 

پله مشاعی غربا: پنجره و دیوار به محوطه مشاعی حیاط 
مشخصات منضمات ملک: انباری واقع در زیر زمین به مساحت ٣7/4٩ به حدود اربعه: شمالا: دیواری است به قسمت پر 
عرصه شرقا: دیواری است به قسمت پر عرصه جنوبا: دیواری است به قسمت پر عرصه غربا: در دو قسمت اول دیوار مشترک با 
موتور شوفاژ خانه دوم درب و دیواری است به راهرو مشاعی وضع موجود ملک:ملک مورد نظر یکدستگاه آپارتمان مسکونی 
بمساحت ۱۷/ ۱۸۰ متر مربع در طبقه همکف یک مجتمع ۲ واحدی که بصورت طبقه مسکونی روی زمین )هر طبقه واحد 
 UPVC مسکونی( واقع می باشد. کل ساختمان به تازگی بازسازی شده ، نمای اصلی از سنگ تراورتن سفید، پنجره دو جداره
فاقد آسانسور ، دیوار راه پله از سنگ درب ورودی واحد ضد سرقت کف واحد سرامیک طرح پارکتی دارای ٣خواب و سرویس 
های بهداشتی مجزا ، آشپز خانه اوپن با کابینت MDFدارای نقاشی و گچبری در سقف سیستم گرمایش موتور خانه مرکزی 

)رادیاتور( سیستم سرمایش کولر آبی و اسپیلت ، دارای انشعابات آب و گاز مشترک و برق مجزا و در ید مالک. 
نظریه کارشناسی : طبق نظر کارشناس رسمی مورخ ١٣٩٩/٢/٢7 با توجه به تمامی موارد موثر از جمله موقعیت ملک و بافت 
جمعیتی و دسترسی ها ۳۶ سهم از ۱۰۰ سهم ششدانگ پلاک ثبتی ١7٠/4٣56٢ قطعه ۱ بدون در نظر گرفتن هر گونه بدهی 
و یا معامله با اشخاص حقیقی و حقوقی و با فرض اصالت سند و سهولت انتقال جهت انجام مراحل قانونی )مزایده( به میزان 
١4/4٠٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال معادل چهارده میلیارد و چهارصد میلیون ریال ارزیابی و تقویم می گردد. مزایده از ساعت ۹ الی ۱۲ روز 
شنبه ١٣٩٩/6/٢٩ در اداره اجرای ثبت کرج واقع در میدان آزادگان ابتدای خیابان مطهری از طریق  مزایده به فروش میرسد. 
مزایده از مبلغ ١4/4٠٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال معادل چهارده میلیارد و چهارصد میلیون ریال در قبال ۳۶ سهم از ۱۰۰ سهم ششدانگ 
ملکی متعلق به آقای محمدابراهیم شیر محمدی شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر 
است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده 
دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده 
یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده 
ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است . برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف 
مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر ، مانده فروش را به 
حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذكور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت ، عملیات 
فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزينه های فوق از محل 
مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول میگردد. ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی 
گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد.  ٩٩/5١١ف تاریخ انتشار : ١7/١٣٩٩/٠6
ایرانی بجندی - رییس اجرای ثبت کرج - از طرف قاسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی مزایده اموال غیر منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۵۴۲۴

آقای احمد انالوئی چادگانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ یکدستگاه آپارتمان واقع در طبقه ۵ جنوب شرقی به مساحت 68/54 متر مربع قطعه ۱۲ تفکیکی به شماره 
۲۴۲۴۲ فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروز از پلاک ۴۳۷۵ فرعی از اصلی مذكور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به 
شماره چاپی ۳۰۲۱۹۷ د۹۳ مورد ثبت ۵۴۶۱۴ صفحه ۱۴۱ جلد 4٣٠/١ بنام مشاراله صادر شده مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالكيت به این اداره تسلیم تا 
وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند 

ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقای تسلیم خواهد شد ٩٩/5١٢ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج -  از طرف الهه عزیزی

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی تغییرات شرکت قدیر بافت شرکت سهامی خاص به شماره ثبت ٩١8 و شناسه ملی ١٠١٠١84٠٢٢4 به استناد 
صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩6/١٢/٠5 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : -شرکت منحل اعلام گردید 
- آقای حسین پورقدیری اصفهانی بشماره ملی ١٢8٠8٠٠7٩8 بسمت مدیرتصفیه انتخاب گردید. -محل تصفیه به 

نشانی : تهران - خیابان مقدس اردبیلی پلاک ١8 کدپستی ١٩86٩645١٣تعیین گردید. )٩7١6٠5(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اشتهارد

آگهی تغییرات موسسه بهستون پزشکی هوشمند البرز موسسه غیر تجاری به شماره ثبت 4٠٩7 و شناسه ملی 
١4٠٠7٩٩١١84 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ ١٣٩٩/٠5/١6 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : -آقای ساعد هرسینی به شماره ملی ٣٢557٣٣66٩ به سمت رئیس هیئت مدیره آقای محمود سلیمانی 
دودران به شماره ملی ٠٠5١7٣٩755 به سمت مدیر عامل آقای حسام الدین بحرینی به شماره ملی ٠٠5٩٢٢68١١ به 

سمت نایب رئیس هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند. )٩7١6٠6(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات
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گل محمدی: بعد از جام باشگاه های آسیا از پرسپولیس می رومورزشی
»یحیی گل محمدی« -سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس- گفت: فردا نامه قطع همکاری خود 
را به باشگاه پرسپولیس داده و بعد از لیگ قهرمانان آسیا از جمع قرمزپوشان جدا خواهم 

شد؛ با این شرایط نمی توانم به همکاری با این تیم ادامه دهم.

تحلیلی بر فینال جام حذفی فوتبال ایران؛

کادرفنی فقط متشکل از »سرمربی« نیست!
محمدرضا پرکاس - مربی بین المللی فوتبال 

در خصوص این مسابقه، دو موضوع را باید مدنظر گرفت، 
ابتدا در مورد عدم حضور تماشاگران، این موضوع به نوعی 
به نفع هر دو تیم بود، در استقلال، به دلیل مشکلات و 
حواشی پیش آمده در بخش مدیریت تیم و اتفاقات آن، 
و در تراکتور هم باتوجه به عدم حضور دو بازیکن اصلی 
شان مظاهری و اسدی، حضور تماشاگران می توانست بار 
استرس بر هر دو تیم را افزایش دهد، البته که با رفتار و 
حرکات سرمربی تراکتور، حضور تماشاگران هم خود می 
توانست باعث بروز اتفاقات بزرگ تر و بدتری بشود، به 
عقیده اینجانب، نبود تماشاگران در این دیدار کمک شایانی 

به هر دو تیم کرد.
در بحث فنی مسابقه، خط هافبک تراکتور، از سه بازیکن 
نامی، با تجربه ملی و بین المللی تشکیل می شد، با 
استفاده از این سه بازیکن، تسلط برمیانه میدان و گرفتن 

ضرب آهنگ بازی برای تراکتوری ها انجام شد.
در ابتدای مسابقه، تیم تراکتور با پرسینگ محکم و انجام 
خطاهای فوتبالی کنترل مناسبی بر بازی پیدا کرده بود. 
با این روش بازی و پرسینگ شدید سرخپوشان آذری، به 
نوعی خط هافبک و مهاجمان استقلال را کاملا از کار افتاده 

بود.
بودند،  بهره مند  آن  از  تراکتوری ها  دیگر موضوعی که 
دوندگی بیش از حد بازیکنان این تیم در نیمه اول مسابقه 
بود، این بازی خوب موجب به زدن سه گل در این نیمه به 
استقلال شد، هرچند که به ثمر رسیدن این سه گل، حاصل 
ضعف تاکتیکی استقلال در کارهای تدافعی بود، که البته 

آن را نمی توان اشتباه فردی نامگذاری کرد.
بحث اشتباهات تاکتیکی دفاع استقلال، فقط منوط به 
این مسابقه نبود، استقلالی ها در سه یا چهار دیدار قبلی 
هم اشتباهات عدم پوشش، عدم شیف شدن، پله ای 
نایستادن، فاصله و بیش از حد عرض دادن به بازی و 
حتی بعضا در آفساید گیری هم ریسک های بسیار بالایی 
کردند با آنکه آفسایدگیری تاکتیک مادر نیست و درجه دو 

محسوب می شود، را تکرار کرده بودند.
گل دوم تراکتوری ها روی خلاقیت حاج صفی در حرکت 
با توپ و پاس به موقع، و حرکت اوریب شکل عالی دژاگه 

به ثمر رسید.
در نیمه دوم مسابقه، قدرت بدنی تراکتوری ها تحلیل رفت، 
تیمی که می خواهد تمام دقایق بازی را با دوندگی بالا، 
پرسینگ تخریبی انجام دهد باید پتانسیل و ظرفیت بدنی 
بالایی داشته باشد، اما در این نیمه قدرت بدنی تراکتوری 

ها بسیار پایین آمد.

این موضوع بازی را برای بازیکنان استقلال کمی آزادانه تر 
کرد و به خصوص سمت راست آبی ها را بیشتر فعال کرد. 
بازیکنان استقلال در یک سوم دفاعی تراکتوری ها کمتر 
یارگیری من تو من شدند و موقعیت های بسیار بالایی 

خلق کردند و به دو گل هم رسیدند.
یکی از دلایلی که استقلال توانست بهتر از نیمه اول بازی 
کند و به گل هم برسد، عدم دوندگی و پرسینگ تراکتوری 
ها بود، تحلیل قدرت بدنی و میانگین بالای سنی خط 
هافبک تراکتور از دلایل افت فشار تراکتوری ها در نیمه 
دوم بود. البته راهکار هایی هم برای این دو موضوع می 
توانست از طریق کادرفنی انجام شود، با تعویض، تغییر 
پست یا تغییر شعاع حرکتی یا حتی عوض کردن نوع 
سیستم بازی تیم، کادرفنی تراکتور می توانست، قدرت 

بدنی بازیکنان تیم را بهبود ببخشد.
اگر به دو دیدار پایانی تیم بایرن مونیخ دقت کنیم، کادر 
فنی تیم در این دیدار ها تعویض های بسیار خوبی انجام 
داد، آن ها دو وینگر و هافبک های تدافعی و وسط خود 
را به دلیل اینکه دوندگی های زیادی داشتند تغییر دادند، 
این تغییرات انرژی را به تیم بایرن برگردانند، اما این کار را 

کادرفنی تراکتور انجام نداد.
اگر استقلالی ها در حملاتشان بیشتر دقت می کردند و 
صبر و حوصله به خرج می دادند شاید می توانستند چندین 

بار دیگر هم دروازه تراکتور را باز کنند.
در این دیدار هیچ کدام از کادر فنی دو تیم، هیچ راهکاری 
برای برون رفت از بن بست تاکتیکی تیم ارائه ندادند، نه 
استقلالی ها در نیمه اول و نه تراکتوری ها در نیمه دوم، 
کادر فنی فقط متشکل از سرمربی نیست، یک گروه پنج 
شش نفری باید در این مواقع حساس به سرمربی کمک 
کنند، خیلی از آنالیزور ها فقط آمار می دهند که اصلا روش 

کمک کننده ای برای تیم نیست.
نکات خاص و قابل توجهی از مربیان در این مسابقه دیده 
نشد و در هر دو تیم بازیکنان تعیین کننده شرایط و اتفاقت 

بازی بودند. 
به امید موفقیت و پیشرفت فوتبال ایران...

دیالوگاختصاصی

»مدرس فوتبال زنان«:

فرصت لژیونر شدن را از دختران نگیریم

دختران  گفت:  زنان  فوتبال  پایه  رده های  و سرمربی  مدرس 
استعداد و توانایی لژیونر شدن را در لیگ های حرفه ای دارند. 
فرصت لژیونر شدن را از بازیکنان نگیریم زیرا آن ها برای دوره ای 

کوتاه نوجوان یا جوان هستند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »لیلا وقاری« روز 
گذشته اظهار داشت: دختران فوتبالیست ایرانی با استعداد 
بازی کنند  ایران  از  هستند و به راحتی می توانند در خارج 
اما بیشتر آنان در شهرستان ها هستند و امکاناتی ندارند زیرا 
بیشترین امکانات در پایتخت وجود دارد و به همین دلیل 

نمی توانند توانایی های خود را نشان دهند.
وی افزود: امیدوارم مسئولان ورزشی و به ویژه باشگاه هایی که 
به تیم داری در بخش زنان می پردازند، به دختران فوتبالیست 
دنبال عشق و حرفه خود  به  این دختران هم  کمک کنند. 
می روند و همچنین از فوتبال کسب درآمد و حتی بعضی دیگر 

به خانواده خویش کمک می کنند.
وی ادامه داد: مسئولان فوتبالی می توانند برای لژیونر شدن 
موفق  نیز  بازیکنان  و  کنند  رایزنی  راحتی  به  ایران  دختران 
می شوند. این دختران در خارج از کشور با پوشش اسلامی بازی 
می کنند و این امر یک بعد آموزشی و فرهنگی برای ما دارد. باید 
شرایط مهیا شود تا بتوانند در مقابل تیم های خارجی بازی کنند 

و موفق هم خواهند بود.
مدرس فوتبال زنان عنوان کرد: باید امکانات فراهم شود و با 
حرف زدن اتفاقی نمی افتد. سعید آذری زمانی که مدیرعامل 
باشگاه ذوب آهن بود،  کمک کرد تا گلنوش خسروی به ترکیه 
برود و امیدوارم مدیران عامل دیگر همین گونه جوانمردانه و 
پدرانه به دختران ما کمک کنند. نه تنها بسیاری از فوتبالی ها 
بلکه فوتسالی ها هم زحمت کش هستند و حداقل ۵۰ بازیکن 
قابلیت بازی در تیم های خارجی را دارند.  یاسمن فرمانی نیز از 
بازیکنانم در تیم ملی رده زیر ۱۴ و ۱۶ سال بود و در حال حاضر 

لژیونر شده و در باشگاه شارلوا بلژیک بازی می کند.
وی ادامه داد: نمی دانم راهبرد فدراسیون فوتبال چیست و چه 

فکری درخصوص فوتبال زنان می کنند اما وقتی دختران با 
پوشش اسلامی بازی می کنند چه فرقی می کند که در ایران یا 
در خارج از آن باشد. اگر به بازیکنان برای لژیونر شدن کمک کنند 
به تنهایی می توانند با شرایط خوبی که دارند از لحاظ فرهنگی 
و اخلاقی از پس همه چیز بربیایند و بازی های خوبی ارائه 
دهند. باشگاه های بزرگ تنها به دنبال خوب بازی کردن هستند. 
دختران استعداد و توانایی لژیونر شدن را در فراتر ایران و در 
لیگ های حرفه ای دارند. حیف است تا به دختران این فرصت ها 

را ندهیم. زیرا آنان تا یک مدت نوجوان یا جوان هستند.
وقاری خاطرنشان کرد: می دانیم که خیلی از دختران به فوتبال 
به عنوان حرفه نگاه و به خانواده کمک می کنند و بحران کرونا 
تلنگری به مسئولان است تا برای اتفاقات زمان حال آماده باشند 
زیرا همواره شرایط بر وفق مراد نیست. نباید با یک بحران فوتبال 
دختران را تعطیل کنیم هر چند باید سلامتی بازیکنان را در 
نظر بگیریم. باید برنامه ریزی داشته باشیم زیرا وقتی لیگ به 
صورت مقطعی تعطیل شود به کل آن سیستم آسیب می رساند.  
بازیکنی که از فوتبال درآمد دارد با تعطیلی آن مجبور می شود 

این ورزش را رها کند.
وی یادآور شد: باید برنامه ریزی کنیم تا دختران به صورت 
مقطعی به اردو دعوت شوند. تمرینات آمادگی جسمانی به آنان 
دهیم تا انگیزه داشته باشند. اگر بازیکنان بدانند فردی هست که 
از آنان حمایت می کند، انگیزه می گیرند. مسئولان اگر به خاطر 
شرایط کرونا نمی توانند تمرینات گروهی برگزار کنند، تمرینات 
کوچکی در استان ها، بخش ها و روستاها برپا کنند. در نهایت 
تمرینات آمادگی بهتر را در یک اردو با تعدادی کم برگزار کنند. 

مگر تیم های فوتبال مردان تمرین نمی کنند؟
وقاری همچنین گفت: یاسمن فرمانی از بازیکنان من در تیم 
ملی رده زیر ۱۴ و ۱۶ سال بود و در حال حاضر لژیونر شده و 
در باشگاه شارلوا بلژیک بازی می کند. دختران و بانوان آینده 
سازان جامعه هستند. به امید روزی که تمام ورزشکاران بتوانند 

لژیونر شوند.

همه شما سنگ می شوید!

»محمد قاضی« مترجم نامدار ایرانی می نویسد:
»جنگ جهانی به پایان رسیده بود اما کمبود ارزاق و فقر 
در کشور هنوز شدت داشت. من همراه یک کارمند مامور 
شدم در ناحیه طالقان آمارگیری کنم و لیست ساکنان 
همه دهات ها را ثبت نمایم. در یک روستا کدخدا طبق 

وظیفه اش ما را همراهی می نمود. به امامزاده ای رسیدیم 
با بنایی کوچک و گنبدی سبز رنگ که مورد احترام اهالی 
بود و یک چشمه باصفا به صورت دریاچه ای به وسعت 
صدمتر مربع مقابل امامزاده به چشم می خورد. مقابل 
چشمه ایستادیم که دیدم درون آب چشمه ماهی های 
درشت و سرحال شنا می کنند. ماهی کپور آنچنان فراوان 
بود که ضمن شنا با هم برخورد می کردند. کدخدا مرد 
این  آقای قاضی،  بود، گقت:  دانا و موقری  پنجاه ساله 
ماهی ها متعلق به این امامزاده هستند و کسی جرات 
صید آنان را ندارد. چند سال پیش گربه ای قصد شکار بچه 
ماهی ها را داشت که در دم به شکل سنگ درآمد، آنجاست 
ببینید. سنگی را در دامنه کوه و نزدیک چشمه نشان داد 
که به نظرم چندان شبیه گربه نبود. اما کدخدا آنچنان عاقل 

و چیزفهم بود که حرفش را پذیرفتم. چند نفر از اهل ده 
همراهمان شده بودند که سر تکان دادند و چیزهایی در 
تایید این ماجرای شگفت انگیز گفتند. شب ناچار بودیم 
جایی اتراق کنیم. به دعوت کدخدا به خانه اش رفتیم. 
سفره شام را پهن کردند و در کنار دیس های معطر برنج 
شمال، دو ماهی کپور درشت و سرخ شده هم گذاشتند. 
ضمن صرف غذا گفتم: کدخدا ماهی به این لذیذی را 
چطور تهیه می کنید؟ به شمال که دسترسی ندارید. به 
سادگی گفت: ماهی های همان چشمه امامزاده هستند! 
لقمه غذا در گلویم گیر کرد. حال مرا که دید قهقهه ای سر 
داد و مفصل خندید و گفت: نکند داستان سنگ شدن و 
ممنوعیت و این ها را باور کردید؟ من از جوانی مسئول 
اداره ده شدم اگر چنین داستانی خلق نمی کردم که تا به 
حال مردم ریشه ماهی را از آن چشمه بیرون آورده بودند. 

یک جوری لازم بود بترسند و پنهانی ماهی صید نکنند.«

حالا همان ها که ماهی چاق و چله »مارک ویلموتس« 
آ  »آندره  اگر  گویند  می  بردند،  خودشان  سفره  سر  را 

استراماچونی« بیاید، همه تان سنگ می شوید!

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه

تلنگر
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زنگ مجازی برای کلاس حضوری!

کرونا  رفت؟

چند روزی است که با تصمیمی عجولانه، مدرسه ها باز 
شده و هزار هزار داستان پشت این تصمیم عجیب به 
وجود آمد، که باز هم طبق معمول، کسی جز مردم عزیزمان 

متضرر از آن نشد.
جناب روحانی، ریاست محترم جمهوری ما هم لطف کردند 
و زنگ آغاز سال تحصیلی مدارس را به صدا در آوردند، گرچه 
این زنگ مجازی بود، اما بالاخره هدف، انجام این کار بود 

که به بهترین نحو ممکن، توسط جنابشان به عمل آمد!
اما هر از گاهی چند پرسش ذهنمان را درگیر می کند، اگر 
کرونا هنوز در بین ما حضور دارد و شخص رئیس جمهور 
مملکت عزیزمان، برای رعایت نکات بهداشتی و دستور عمل 
های آن، به یک مدرسه در تهران هم نرفت، تا به بهترین 
شکل ممکن، این مسائل را رعایت کرده باشد، چطور دانش 
آموزان و حتی معلمان و کادر مدارس که از سرمایه های 
ارزشمند کشورمان هستند، باید چندین ساعت در مدرسه 
حضوری مستمر داشته باشند؟ یا اگر هم اتفاقی افتاده که 
ما از آن بی خبریم و کروناویروس بار سفر از کشور عزیزمان 
بسته، خب پس چرا آقای روحانی حتی زحمت حضور در 
یک مدرسه در پایتخت به صورت نمادین را هم به خود 
ندادند، بعد دانش آموزان ما باید جانشان را کف دستشان 

بگیرند و حضوری مستمر در مدارس داشته باشند؟ 
آخر ما که نفهمیدیم، مگر ۲۸ استان از کشور عزیزمان به 
گفته خود مسئولان وزارت بهداشت، در منطقه هشدار و 
قرمز قرار ندارد؟ پس چطور دانش آموزانی که خیلی از آن 
ها به دلیل شرایط سنی شان، درکی برای رعایت مسائل 
بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی ندارند، در مناطق قرمز 
یا هشدار باید به کلاس های درس بروند و پای از خانه 
به محیطی که در عین قداست به دلیل نبود امکانات و 
شرایط خاص کرونا، عجیب آلوده است بگذارند، به گفته 

برخی از مدیران مدارس، آموزش و پرورش حتی حداقل 
هزینه ها برای خرید مواد ضدعفونی کننده و شوینده برای 
ضدعفونی فضای مدارس را حتی پرداخت نکرده است، خب 
در شرایطی که خیلی از مدارس حتی توان ضدعفونی کردن 
را هم ندارند چطور در ساعات حضور دانش آموزان، جان 
این فرزندان و آیندگان مملکت می خواهد تامین باشد؟ 
تازه خیلی از خانواده ها توان خریداری ماسک و دستکش 
برای فرزندانشان را ندارند، اصلا راهکاری برای پخش ماسک 
و دستکش رایگان به دانش آموزان پیشنهاد و اجرایی شده 

است؟
اصلا اگر می خواستید فرزندان این مرز و بوم را به مدرسه 
بکشانید، پس این طراحی برنامه و شلوغ کاری در بوق و 
کرنا کردنش برای چه بود؟ تازه خیلی از مدارس، فقط به 
صورت اسمی از این برنامه استفاده می کنند و برای آموزش 
از برنامه های دیگر بهره مند می شوند که هیچکدام دارای 
اینترنت رایگان و مزایایی که مسئولان می فرمودند، نیست. 
یا اصلا به جای اینکه جان مردم را به خطر بیاندازید، کمی 
از توان علمی متخصصان استفاده می کردید تا برنامه های 
آموزش مجازی را قدرتمندتر و به روزتر کنید تا نیازی هم به 
حضور حقیقی دانش آموزان و فشار و استرس برای والدین 
آن ها هم نباشد، اما متاسفانه آموزش و پرورش همیشه 
برعکس عمل می کند و این بار هم کار سخت تر را انتخاب 
کرده است، به عکس هایی که از مدارس خاصی منتشر 
می شود که همه چی گل و بلبل است توجه نکنید، یک 
سری به مدارس پایین شهر یا دیگر استان ها بزنید تا ببینید 
اوضاع آن طور که می گویند، شیرین تر از عسل نیست، 
اگر پشتوانه علمی و عقلانی و منطقی پشت این تصمیم 
بود، پس چرا برخی از استان ها حضور را اختیاری کردند، یا 
اعلام شد که قبل از فرستادن دانش آموزان با مدیر مدرسه 
تماس بگیرند و هماهنگ کنند، اصلا فکری برای والدین 
آن ها شده است؟ ماجرای رفت و آمد و حمل و نقل آن 
ها چه می شود؟ این تصمیم نه تنها هیچ ارتباطی با نظر 
کارشناسان حوزه سلامت ندارد، سلامتی خیلی از خانواده 

ها را هم به خطر انداخته است.
قطعا عاقبت خوشی در انتطار این اقدامات نخواهد بود 
و امیدواریم هرچه زودتر تصمیمی برای تامین سلامتی 

فرزندان کشور عزیزمان اتخاذ شود...

سینمای ایرانحرف آخر

مکث

مانی حقیقی برای »تفریق« مجوز ساخت گرفت

»ایرج راد«:

چاره ای جز تعطیل کردن خانه هنرمندان نداریم!

شورای صدور پروانه ساخت در جلسه اخیر با هشت فیلمنامه 
موافقت کرد.

به  های»تفریق«  نامه  فیلم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تهیه کنندگی مجید مطلبی، کارگردانی و نویسندگی مانی 
حقیقی، »افسانه اسی« به تهیه کنندگی علیرضا رئیسیان، 
کارگردانی امین قوامی و نویسندگی مشترک امین روئینی 
سپهر  تهیه کنندگی  به  مغزها«  »فرار  پور،  کریم  محمد  و 
سیفی، کارگردانی امیر حسین ترابی و نویسندگی مشترک 
امیر حسین ترابی و هما بذر افشان، »اسکورت« به تهیه 

کنندگی آزیتا موگویی،کارگردانی و نویسندگی یوسف حاتمی 
کیا، »برزنگی« به تهیه کنندگی و کارگردانی حسین قاسمی 
سالم  خواهم  »می  چگینی،  عباس  نویسندگی  و  جامی 
زندگی کنم« به تهیه کنندگی،کارگردانی و نویسندگی فریدون 
کنندگی  تهیه  به  ضخیم«  ابروهای  با  »پسری  جیرانی، 
محمد ابوالحسنی،کارگردانی و نویسندگی بهرام عظیمی و 
»مستوفی« به تهیه کنندگی، کارگردانی و نویسندگی سیاوش 
اسعدی موافقت شورای ساخت سازمان سینمایی را اخذ 

کردند.

رئیس شورای عالی خانه هنرمندان گفت: این مجموعه دیگر 
حتی توان پرداخت حقوق کارمندان خود را ندارد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سینماپرس، چند روزی 
است که خبرهایی مبنی بر احتمال تعطیلی خانه هنرمندان 
ایران به دلیل مشکلات مالی شدید در فضای مجازی و برخی 

رسانه ها مطرح شده است.
به  پاسخ  در  خانه هنرمندان  عالی  رئیس شورای  راد  ایرج 
اینکه آیا خانه هنرمندان در آستانه تعطیلی است یا خیر؟ به 
خبرنگاران جوان، گفت: بله واقعیت قضیه همین است؛ خانه 
هنرمندان امسال وارد بیست و یکمین سال تاسیس خود 
شد و همانطور که می دانید جایگاه ویژه ای در زمینه ارتباط 
با هنرمندان مختلف دارد. به خصوص اینکه نمایندگان دوازده 

انجمن های صنفی، عضو شورای عالی این خانه هستند.
وی افزود: خانه هنرمندان علاوه بر برگزاری بزرگداشت ها، 
اجرای تئاتر در سالن های ایرانشهر، اکران فیلم، ارتباط  فرهنگی 
پذیرفتن  کشور،  از  خارج  و  مختلف  خانه های  سفارت  با 
بازدیدکنندگان فراوان و حتی کسانی که به عنوان توریست از 
این مجموعه دیدن می کنند، با در اختیار داشتن گالری ها و 
فضاهای مختلف فرهنگی هنری، تبدیل به یک قطب بسیار 

ارزنده  فرهنگی هنری شده است.
راد اظهار کرد: مشکلی که الان و بعد از کرونا، دامن گیر خانه 
هنرمندان شد، این است که این مجموعه دیگر حتی توان 
پرداخت حقوق کارمندان خود را به هیچ عنوان ندارد البته سعی 
کرد تا به هر شکلی که بود این کارکنان را تا یک حداقلی 
حفظ کند، ولی دیگر توان این کار را ندارد. همچنین فضاهای 
کافه، رستوران گیاهی، فروشگاه باسمه و... که به درآمد خانه 
هنرمندان کمک می کردند تعطیل شدند و در نتیجه وضعیت 

بسیار اسفناکی به وجود آمد.
وی ادامه داد: قبلا کمک هایی از جانب شهرداری، شورای شهر 
و برخی اوقات هم از سوی وزارت فرهنگ و ارشاد دریافت می 
کردیم، ولی بعد از کرونا تمام این حمایت ها به طور کامل قطع 
شدند و کار به جایی رسید که مجبور شدیم اعلام کنیم، اگر 

حمایتی از سوی ارگان های مختلف صورت نگیرد، چاره ای جز 
تعطیل کردن خانه هنرمندان با این سابقه و جایگاه فرهنگی 

هنری نداریم.
رئیس شورای عالی خانه هنرمندان بیان کرد: اعضای شورای 
عالی خانه هنرمندان که هریک نمایندگان صنوفی هنری 
هستند، به هیچ وجه حقوق دریافت نمی کنند، اما به هرحال 
این مجموعه، یکسری هزینه ها و کارمندان متخصص دارد 
که طبیعتا برای شکل گیری فعالیت های خانه، حضور آن ها 
الزامی است؛ بنابراین امیدوارم که مسئولان فکری به حال این 

خانه کنند تا بتواند به فعالیت های خودش ادامه دهد.
وی در پاسخ به اینکه چرا کافی شاپ و رستوران خانه هنرمندان 
همچنان تعطیل است، گفت: ما یکی دوبار بعد از کرونا کافی 
شاپ و رستوران را باز کردیم، اما آنچنان که باید مراجعه نشد و 
استقبال نکردند به همین دلیل کسانی که فضاها را اجاره کرده 

بودند نخواستند که به کارشان ادامه دهند.
راد در پایان تاکید کرد: انتظار داریم در چنین شرایطی، حتما 
شهرداری و شورای شهر به ما کمک کنند. خانه هنرمندان در هر 
رشته کارهای شاخص و تخصصی انجام می دهد، شهرداری 
تهران فرهنگسراهایی دارد که کارهای مختلف می کنند و تمام 
حقوق کارمندان و... را پرداخت می کند بنابراین انتظار داریم که 

یک کمک به خانه هنرمندان هم برسانند.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

اگر کرونا هنوز در بین ما حضور دارد و شخص رئیس جمهور مملکت عزیزمان، برای 
رعایت نکات بهداشتی و دستور عمل های آن، به یک مدرسه در تهران هم نرفت، تا 
به بهترین شکل ممکن، این مسائل را رعایت کرده باشد، چطور دانش آموزان و حتی 
معلمان و کادر مدارس که از سرمایه های ارزشمند کشورمان هستند، باید چندین 

ساعت در مدرسه حضوری مستمر داشته باشند؟ 


